東華三院辛亥年總理中學 2016 至 2017 年度家長通訊第 42 號 參與香港大學——語言教育及研究常務委員會研究項目 「以第二語言在課堂交流及學習學科知識: 調查學習英語和學習數學及科學學科內容之間的關係」

敬啓者:為提升教與學效能,本校一向致力參與專上學院之研究項目。本學年本校科學科參與香港大學——語言教育及研究常務委員會研究項目「以第二語言在課堂交流及學習學科知識:調查學習英語和學習數學及科學學科內容之間的關係」。 貴子弟現獲邀於 2 月20日至4月7日期間參與該研究,詳情請參閱附上之學生同意書,請於 1 月 19 日(星期四)前將填妥之學生同意書回條交回科學科老師。

如有查詢,可致電 24645220 聯絡文少薇老師。

此致

2A 及 2D 班家長

周慶中校長啟

2017年1月17日

## TWGHs Sun Hoi Directors' College 2016-2017 Letter to Parents No. 42

17<sup>th</sup> January 2017

Dear 2A and 2D Parents,

Re: University of Hong Kong - SCOLAR Project "L2 Classroom Talk and Subject Content Learning: Investigating the relationship between L2 learning and content learning in EMI mathematics and science classrooms"

To enhance our teaching and learning efficacy, our school has been taking part in different research projects conducted by local tertiary institutes. This academic year, Integrated Science Subject joins the University of Hong Kong - SCOLAR Project "L2 Classroom Talk and Subject Content Learning: Investigating the relationship between L2 learning and content learning in EMI mathematics and science classrooms"

Your child is cordially invited to participate in the captioned project from 20th February to 7th April, details of the project can be found in the Student Assent Form attached. Please return the signed Reply Slip to your child's Integrated Science teacher on or before Thursday, 19th January.

Should you have any questions, please do not hesitate to contact Miss Man at 24645220 during office hours. Thank you for your attention.

Chow Hing Chung
Principal